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RESUME 

       cette étude à pour but de définir le dictionnaire arabe spécialisé 

en général et le dictionnaire des termes du coran en particulier, et la 

comparaison entre l’ancienne et la nouvelle méthode adopter à la 

réalisation du dictionnaire, pour l’identification des nouveaux 

aspects . 

Les mots clés: dictionnaire-comparaison -nouveauté-termes-coran.                

 

SUMMARY 

The objective of This study Is to define the specialised arabic dictionary a 

General scale and the koran terms dictionary in a more  specific way.it also 

amb at drawing a comparison between ancient and more recent 

methodologies adopted in dictionary realisation in order to identify novelty 

features. 

The keywords :dictionary-comparison -novelty-terms-koran. 
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RESUME 

       cette éttude à pour but de définir le lexique arabe spécialisé en 

général et le dictionnaire des termes du coran en particulier,et la 

comparaison entre l’ancienne et la nouvelle méthode adopter à la 

realisation du dic tionnaire,pour l’identification des nouveaux aspets . 

les mots cles:dictionnaire – nouveauter - termes-coran-  

comparaison .              

 

 

SUMMARY 

The objective of this study is to define the specialised lexicon a General 

scale and the koran terms dictionary in a more  specific way.it also amb at 

drawing a comparison between ancient and more recent methodologies 

adopted in dictionary realisation in order to identify novelty features. 

The key words :dictionary – novelty – terms - koran - comparison 
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